
Iz dela občinske skupščine
Zbori skupščine občine so zasedali 20. novembra.
# Med drugim so razpravljali o osnutku sklepov o športu v občini. K os-

nutku so delcgati dali vrsto pripomb in pobud, tako da bodo tc dokončno
sprejemali na decembrski seji skupščine.

• V občini imamo skupaj 8131 hektarjev gozda, to je kar 53 odstotkov
občinske površine. 8 9 % jih je v zasebni lasti. Na enega lastnika pride samo
1,4ha gozda, kar je precej pod slovenskim povprečjem (to znaša 3,3 ha).
Gozdovi so predvsem zaradi onesnaženega okolja precej prizadcti.

nja v gozdovih in ukrepe. da se to
izboljša.Vsi trije zbori skupščine so že fe-

bruarja letos sprejeli program sana-
cije sušenja kostanja v gozdovih.
V štirih letih naj bi zato posekali okoli
2000 kubikov suhega kostanja. Do
septembra letos je padlo nekaj več
kot 1 200 kubikov kostanja, kaže pa,
da bo predvideni program uresničen
žc letos.

O tem je v glavnem tekla beseda.
ko so delegati obravnavali analizo sta-

# Obravnavali in sprejeli so poro-
čilo o naravni in kulturni dediščini
v občini ter sprejeli osnutka odlokov,
ki za kulturni in zgodovinski spome-
nik razglašata podružnični cerkvi Sv.
Urha v Zavogljah in Povišanja sv.
križa v Velikem Trebeljevem. Prav
tako so izvolili nepoklicne sodnike
Sodišča združenega dela v Ljubljani.

• Med pobudami velja omeniti
predlog Liberalno demokratske
stranke, da bi izpraznjeno vojašnico
Bratstvo in enotnost preuredili v ho-
tel za poslovni in tranzitni turizem.
Pavle Vindišar je temu nasprotoval,
češ da si ne more predstavljati tu-
rizma pod toplarniškimi dimniki. Me-
nil je, da bi bila boljša rešitev vojaš-
nico nameniti šolanju častnikov in
podčastnikov slovenske vojske ter za
poslovne prostore ministrstva za
obrambo. O nadaljni usodi vojašnice
se bo z ministrstvom pogajala po-
sebna komisija.

• Delegat Dimitrij Kebe se je pri-
tožil, da so ga letos poleti pretepli,
nato pa so ga prijeli še policaji in
»zoper njega neupravičeno uporabili

grobo silo«. Meni, da je bil postopek
nezakonit. Zadevo bo preučila man-
datno imunitetna komisija.

J. Poglajen


